
استان فارس 
لارستان
شهردار لار خبر داد؛

آغاز به کار عملیات رفوژ وسط بلوار امام 
علی )ع( به طول 5 کیلومتر

)ع(  علی  امام  بلوار  وسط  رفوژ  عملیات  کار  به  آغاز  از  لار،  شهردار 
حدفاصل ورودی شهر لار از سمت شیراز تا ابتدای بلوار ولایت خبر داد.

سرویس شهرستان/ سید کامران علوی: به گزارش روابط عمومی شهرداری 
لار، محمدرضا قنبرنژاد افزود: این پروژه به طول 5 کیلومتر و اعتباری بالغ 
بر 5 میلیارد و پانصد میلیون ریال و با هدف حفظ ایمنی و جلب رضایت 

شهروندان در بهره مندی از خدمات شهری، در دست اقدام است.
وی گفت: سهولت در تردد شهروندان، تأمین رفاه حال آن ها و زیباسازی 
و بهسازی فضاها و منظر شهری، از دیگر اهداف انجام این گونه فعالیت ها 

است.
شهردار لار با اشاره به این که این اقدامات به عنوان اولویت کاری در 
دستور کار مجموعه ی شهرداری قرار دارد؛ تصریح کرد: در واقع اجرای 
شهروندان  مشکلات  رفع  منظور  به  شهر  سطح  در  زیرساختی  طرح های 

انجام می شود.
با تلاش نیروهای شهرداری  امیدوار هستیم این پروژه ها  افزود:  قنبرنژاد 
به زودی به بهره برداری برسند و با بهسازی و سامان دهی فضاها و معابر 

شهری، شاهد چهره ی زیبا و جدید در شهر باشیم.

آغاز عملیات انفجار در تونل وحدت برای 
سرعت بخشیدن به حفاری آن

به گزارش روابط عمومی اداره کل راه و شهرسازی لارستان، محمدرضا 
باقری فرد مدیرکل راه و شهرسازی لارستان از آغاز عملیات انفجار در 
تونل وحدت )بزن( در مسیر لار - جهرم برای سرعت بخشیدن به حفاری 

تونل خبرداد.
باقری فرد اظهارداشت: در مدت اخیر کارهای مقدماتی برای انفجار در 
دهانه اصلی تونل وحدت صورت گرفت و با تجهیز امکاناتی که از سوی 
پیمانکار آماده شد، اولین انفجار برای سرعت بخشیدن به مراحل حفاری 

در این تونل در روز گذشته صورت گرفت.
وی تصریح کرد: با توجه به نزدیک بودن تونل در مسیر راه اصلی و قرار 
گرفتن آن در کنار تونل همجوار دیگر دستگاه های مربوطه اعم از نیروی 
انتظامی، پلیس راه و اورژانس جاده ای برای این عملیات به نحو خوبی با 
نیروهای راهداری همکاری داشته و در محل تونل حضور یافتند و بحمدلله 
بدون هیچ گونه مشکل عملیات آتشباری در تونل وحدت شروع شد و 
ان شاالله در ادامه نیز این انفجارات در تونل بتواند سرعت حفاری آن را به 

بهترین شکل ممکن پیش ببرد.
باقری فرد در ادامه با تأکید براینکه: یکی ازگام های مهم دیگر در توسعه 
 – ارتباطی عملیاتی شدن احداث تونل وحدت در محور لار  شریان های 
جهرم می باشد، افزود: طول تونل 730 متر است که البته باید یک کیلومتر 
و 300 متر راهسازی نیز در این پروژه انجام شود که دسترسی به ورودی 

و خروجی تونل را در برگیرد.

استان بوشهر

کنگان
شهردار بندر کنگان:

کنگان قطب توریسم می شود
 ساخت بزرگترین دهکده گردشگری جنوب کشور

 شهردار کنگان با اشاره به اینکه احداث دهکده گردشگری در این شهر 
بزرگ  قطب  به  کنگان  گفت:  است،  پیگیری  و  تلاش  سال   ۱۴ نتیجه 

توریسم در جنوب کشور تبدیل می شود.
اکبر پاریابی در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره به اجرایی شدن چندین 
پروژه بزرگ و حیاتی به طور همزمان در سطح بندر کنگان، شهرداری 
خوشبختانه  داشت:  اظهار  و  کرد  تشبیه  سازندگی  بزرگ  کارگاه  به  را 
اسلامی،  شورای  و  شهرداری  مجموعه  در  آمده  به وجود  همگرایی  با 
پروژه های بزرگی برای شهر کنگان تا افق ۱۴0۴ دیده شده که می تواند 

وضعیت این شهر را دگرگون سازد.

وی افزود: یکی از این پروژه ها اجرای پارک زیبای کوهستان )چشمه 
و  سبز  فضای  توسعه  در  مثبتی  نقش  می تواند  که  است  بی بی حبش( 

گردشگری شهر کنگان ایفا کند.
 ۲0 بر  بالغ  مساحتی  در  کوهستان  پارک  پروژه  گفت:  کنگان  شهردار 
هکتار ایجاد خواهد شد و در بخشی از این پروژه بسیار بزرگ قصد داریم، 
نمازخانه، رستوران، کافی شاپ،  تفریحی،  با فضاهای  فضای سبز همراه 

فضای بازی، آمفی تئاتر و دیگر فضاهای جانبی را احداث کنیم.
پاریابی افزود: عملیات اجرایی این پروژه بزرگ از خردادماه امسال شروع 
شده است و انتظار داریم فاز نخست آن تا پایان سال ۹۶ به بهره برداری 

برسد.
ساخت بزرگترین دهکده گردشگری ساحلی جنوب کشور

پروژه های  دیگر  از  نیز  بزرگ گردشگری  دهکده  مجموعه  وی گفت: 
بزرگ ما است که با مساحتی بالغ بر هزار هکتار که اراضی ساحلی را 
در بر می گیرد و به عنوان بزرگترین دهکده گردشگری ساحلی در جنوب 

کشور مطرح است.
پاریابی گفت: پروژه بزرگ دهکده گردشگری نتیجه تلاش ۱۴ ساله ام در 
شورای شهر کنگان است که این دهکده زیبا از سواحل کنگان شروع و 

در سواحل شهر دیر به پایان می رسد.
ایجاد دیوارهای حفاظتی رودخانه های فصلی

وی گفت: فاز نخست این پروژه عظیم تا پایان سال ۹۶ با اعتباری بالغ بر 
۲50 میلیارد ریال به بهره برداری خواهد رسید و کنگان را به قطب بزرگ 

توریسم در جنوب کشور مبدل خواهد ساخت.
برنامه های  از  فصلی  رودخانه های  حفاظتی  دیوارهای  ایجاد  افزود:  وی 
شهرداری و شورای اسلامی بندر کنگان بوده است تا بتوانیم محیط امنی را 

برای محیط پیرامون آن به وجود آوریم.
خمینی  امام  بلوار  آسفالت  روکش  اجرای  گفت:  کنگان  شهردار 
تعویض  پیاده،  عابرین  تردد  مسیر  شهر،  خیابان های  خط کشی  )ره( 
سرعت گیرهای درون شهر از پلاستیکی به آسفالتی و رنگ آمیزی آنها 

از همین امروز در دستور کار قرار گرفته و یا در حال انجام است.
روان سازی ترافیک درون شهری

به  که  کنگان  بندر  شهرداری  پروژه های  مهمترین  از  یکی  گفت:  وی 
روان سازی ترافیک درون شهری کمک شایانی خواهد کرد، پروژه بلوار 

امام حسین )ع( است.
پاریابی افزود: این پروژه به عنوان دومین بلوار ترافیکی شهر به موازات 
تا مجموعه ورزشی  بیمارستان کنگان  فاصل  امام خمینی )ره( حد  بلوار 
جدید کنگان را تحت پوشش قرار خواهد داد و بخشی از آن که آماده 

بهره برداری است در هفته دولت افتتاح خواهد شد.
تردد و سهولت  به سزایی در  نقش  این مسیر  داد:  ادامه  شهردار کنگان 
برون شهری خواهد  نقطه درون و  از هر  بیمارستان کنگان  به  دسترسی 
داشت و همچنین بار ترافیکی شهر را به مقدار زیادی کاهش خواهد داد.

ایجاد زیرگذر بیمارستان کنگان
و  شمالی  ضلع  در  بیمارستان  زیرگذر  ایجاد  با  همچنین  افزود:  پاریابی 
به  دسترسی  در کمربندی،  در ضلع جنوبی شهر  زیرگذر چشمه کنگان 

شهر در کوتاه ترین زمان ممکن انجام خواهد شد.

از  نیز  کنگان  شهر  گمنام  شهدای  محوطه سازی  اجرای  گفت:  وی 
فضایی  داریم  انتظار  و  است  شهرداری کنگان  انجام  حال  در  پروژه های 

مناسب و در شأن شهدای عزیزمان شکل بگیرد.
شهردار کنگان گفت: اجرای بلوار خلیج فارس با اعتباری بالغ بر ۲ میلیارد 
اعتبار  با ۴50 میلیون تومان  و ۸00 میلیون تومان، تکمیل خیابان استخر 
و احداث بلوار مدرس شرقی با ۹50 میلیون تومان اعتبار که به زودی به 

بهره برداری خواهند رسید.
اجرای طرح جامع دفع آب های سطحی

پاریابی ابراز داشت: مطالعه جامع دفع آب های سطحی انجام شده و به دنبال 
ساماندهی سیلاب های جاری در کوچه و خیابان ها هستیم.

وی با اشاره به طرح جامع ترافیک شهر کنگان گفت: پروژه های متعددی 
برای کنترل و روان سازی ترافیک شهری در نظر داریم و به مرور زمان، 

آن ها را اجرایی خواهیم ساخت.
وی گفت: همچنین مطالعه جامع زیباسازی شهر کنگان نیز در دستور کار 
شهرداری قرار دارد و با همراهی و نظرات شهروندان به دنبال ایجاد فضایی 

زیبا درشان شهروندان کنگانی هستیم.
گذاران  سرمایه  از  حمایت  اعلام  با  سخنانش  از  دیگری  بخش  در  وی 
شهرستان کنگان گفت: برنامه ما استفاده از سرمایه گذاران داخلی و خارج 

شهرستان است و از هر ظرفیتی در این باره استفاده خواهیم کرد.
طراحی اسکله تفریحی کنگان

شهردار کنگان گفت: مطالعه و طراحی اسکله تفریحی کنگان نیز با ورود 
یکی از سرمایه گذاران داخلی )علی صفایی( انجام شده و با اخذ مجوزهای 

لازم در هفته دولت وارد فاز اجرایی خواهد شد.
پاریابی با بیان اینکه نقش اسکله در توسعه بنادر بسیار کلیدی است، گفت: 
مطالعه اسکله و بندر بزرگ تجاری کنگان را در دستور کار قرار داده ایم 
از بخش خصوصی و سرمایه گذاران،  استفاده  با  باید  بندر  برای توسعه  و 

آن را اجرایی کنیم.
وی افزود: پس از یک دهه پیگیری مستمر مسئولان و دلسوزان شهرستان 
کنگان برای استقرار اسکله جدید کنگان و با اخذ موافقت استاندار بوشهر 
مثبتی  نتیجه  به  را  موضوع  این  تا  هستیم  گذار  سرمایه  جذب  دنبال  به 

برسانیم.
توسعه آتش نشانی

وی گفت: امیدواریم ایستگاه دوم آتش نشانی و سازمان آتش نشانی کنگان 
در هفته دولت به نتیجه دلخواه برسد.

پاریابی با اشاره به جذب 30 نفر آتش نشان پس از گذراندن آزمون های 
مختلف ابراز داشت: نیروهای جدید سازمان آتش نشانی شهرداری کنگان 

از شهریور ماه امسال به بدنه آتش نشانی تزریق خواهند شد.
وی افزود: در آینده ای نزدیک نیز به دنبال تبدیل سازمان آتش نشانی به 
با آموزش هایی تخصصی  تا  نجات و آتش نشانی هستیم  امداد و  سازمان 
مانند غواصی و غیره، ظرفیت امدادرسانی در دریا و خشکی را داشته باشیم.

افزایش نیروهای شهرداری
سال   ۴ از  پس  کنگان  شهرداری  سازمانی  چارت  به زودی  گفت:  وی 
یقین  شهروندان  و  رسید  خواهد  توجهی  قابل  و  مثبت  نقطه  به  پیگیری 
داشته باشند که با اجرای چارت جدید شهرداری و تزریق نیروهای جوان 

به بدنه شهرداری تحولی بزرگ در آن رخ خواهد داد.
نفر   ۱3۸ به  نفر   ۶0 از  شهرداری  نیروهای  تغییرات  این  در  افزود:  وی 
در بدنه اداری افزایش خواهند یافت و با افزوده شدن سازمان هایی نظیر 
سازمان آتش نشانی، سازمان زیبا منظر شهرداری، سازمان اتوبوس رانی 
انتظار  می تواند  آن،  بدنه  به  نیز  شهرداری  ورزشی  و  فرهنگی  مؤسسه  و 

تغییرات جدی و قابل توجهی در همه ابعاد شهر را داشت.

استان خوزستان 
هندیجان

فرماندار هندیجان:

نظافت وظاهر شهرستان هندیجان 
رضایت بخش نیست

انتقاد کرد. این شهرستان  نظافت و ظاهر  از وضعیت  هندیجان  فرماندار 
کورش مودت در جلسه شورای سلامت و امنیت غذایی هندیجان اظهار 
توجه  با  و  است  استان خوزستان  محروم  مناطق  از  یکی  هندیجان  کرد: 

به محرومیت آن از لحاظ بهداشت کارهای خوبی صورت نگرفته است.
وضعیت  ها  شهرداری  به  مربوط  کارهای  از  عمده ای  بخش  افزود:  وی 
ظاهری شهرستان ها ولی متأسفانه در شهرستان هندیجان کار نظافت به 

کندی صورت می گیرد.
بدون  هندیجان  در  غذایی  مواد  افزود:  هندیجان  در  دولت  عالی  نماینده 
موازین بهداشتی توزیع می شود و وضعیت نظافت بازارچه ماهی و میگو 

بسیار نگران کننده است.
مربوط  دستگاهای  مسئولان  ولگرد گفت:   های  در خصوص سگ  وی 
اندیشی  برای نگهداری سگ های ولگرد چاره  با جدیت تلاش کنند و 

داشته باشند.
و  در خصوص جلسه شورای سلامت  مسئولان  برخی  از  انتقاد  با  مودت 
امنیت غذایی عنوان کرد: متأسفانه برخی از دستگاه های اجرائی در جلسه 

حضور پیدا نمی کنند و من به عنوان نماینده عالی دولت غیبت آ--نان را 
به مدیران کل آنان در استان اعلام خواهم نمود و از حق مردم دفاع خواهم 

کرد، چراکه سلامت شهروندان مهم است.
نیستم و  نظافت شهرستان راضی  از  هندیجان تصریح کرد: من  فرماندار 
در خصوص  و  است  مهم  ما  برای  مردم  ندارم، سلامت  با کسی  تعارفی 

پایدار شدن شهرستان باید تلاش شود. 

استان هرمزگان 
۴ پروژه خدماتی و مسکونی در جزیره 

هرمز به بهره برداری می رسد
بر ۲۲  بالغ  اعتباری  با  بخشدار هرمز گفت: ۴ پروژه خدماتی، مسکونی 
میلیارد و 500 میلیون ریال همزمان با هفته دولت در جزیره هرمز افتتاح 

و به بهره برداری می رسد.
رضا میر حسینی در گفتگو با خبرنگار مهر در هرمز با گرامیداشت یاد و 
خاطره شهیدان رجایی و باهنر و تبریک هفته دولت اظهار داشت: هفته 
بیان خدمات دولت به مردم است و  دولت بهترین فرصت طلایی برای 
امیدواریم بتوانیم حداکثر تلاش و کوشش خود را برای خدمت به مردم 

انجام دهیم.
وی گفت: طی چهار سال فعالیت دولت تدبیر و امید اقدامات مطلوبی در 

راستای توسعه و پیشرفت جزیره هرمز انجام شده است.
بخشدار هرمز با اشاره به اقدامات انجام شده توسط دولت در طول یکسال 
گذشته در جزیره هرمز افزود: در هفته دولت ۴ پروژه خدماتی مسکونی 
شامل: دیوار ساحلی، آسفالت کوجه و معابر، ۱0 واحد مسکونی مدد جویی 
بالغ بر ۲۲  با اعتباری  و ساختمان اداری بندر چند منظوره جزیره هرمز 

میلیارد و 500 میلیون ریال به بهره برداری می رسد.
نماینده عالی دولت در جزیره هرمز گفت: به تبعیت از فرمایشات امام 
انجام می دهد  مردم  برای  اینکه هر خدمتی که دولت  بر  بنا  )ره(  راحل 
بازگو شود، زیرا با بیان عملکرد دولت دوستداران انقلاب خوشحال شده 

و دشمنان مأیوس می شوند.
بخشدار هرمز بیان داشت: توجه دولت تدبیر و امید به جزیره هرمز در 
جهت توسعه و آبادانی در این دوره بیشتر شاهد خواهیم بود و بتوانیم با 

نگاه ویژه دولت محترم مشکلات اقتصادی این جزیره برطرف نماییم.
میرحسینی اظهار داشت: تضعیف سرمایه های نظام و انقلاب را بی عقلی 
و  ارزش ها  پاسداشت  دولت،  هفته  پاسداشت  داشت:  اظهار  و  دانست 
انگیز  امید  که  است  کشور  مختلف  قوای  عملکرد  و  نظام  دستاوردهای 

است.
ابن مقام مسئول در جزیره هرمزگفت: با توجه به عملکرد دولت یازدهم 
در جزیره هرمز امید در مردم این جزیره به وجود آمده و به آینده بسیار 

امیدوارتر هستند.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
مدیرکل فنی و حرفه ای کهگیلویه و بویراحمد:

 آموزش مهارت های فنی و حرفه ای 
در نقاط مختلف کهگیلویه و بویراحمد 

ارائه می شود
به  ورود  اینکه  بیان  با  بویراحمد  و  کهگیلویه  حرفه ای  و  فنی  مدیرکل 
بازار کار نیازمند داشتن مهارت است، گفت: با توجه به برنامه ریزی های 
انجام شده آموزش مهارت های فنی و حرفه ای در نقاط مختلف استان ارائه 

می شود.
به گزارش خبرگزاری تسنیم از یاسوج، فرج الله راد اظهار داشت: اداره کل 
برگزاری  به  نسبت  محوله  مأموریت های  طبق  حرفه ای  و  فنی  آموزش 
صنایع  بهزیستی،  امداد،  کمیته  هدف  جامعه  برای  مهارت  آموزش های 

دستی، زندانیان و ...اقدام می کند و در این زمینه مشکلی نداریم.
وی با تأکید بر اینکه آمار کارمندان بیانگر اتمام کار دولتی است عنوان 
این استان جوانان تنها به دنبال کار دولتی هستند در  کرد: متأسفانه در 
حالی که باید با داشتن مهارت به فکر ایجاد شغل در بازار و کسب درآمد 

باشند.
راد ابراز کرد: امروزه بدون مهارت امکان ورد به بازار کار وجود ندارد 
زیرا کسی که دانش لازم و کافی یک فعالیتی را ندارد امکان موفقیت  

درصدی برای وی فراهم نمی شود.
ما  همه  امروزه  افزود:  بویراحمد  و  کهگیلویه  حرفه ای  و  فنی  مدیرکل 
باید بدانیم کسی بی سواد بوده که مهارت ندارد و باید خودمان را با یک 
بیاموزیم زیرا آمار کارمندان نشان  با زندگی بوده  مهارتی که در رابطه 
کسب  داشتن  مهارت  بدون  و  شده  تمام  دیگر  دولتی  کار  که  می دهد 
حرفه ای  فنی  آموزش  سازمان  کرد:  تصریح  راد  ندارد.  فایده ای  کار  و 
متولی آموزش مهارت بوده و صاحبان مشاغل با توجه به این که هر روز 

تکنولوژی پیشرفت می کند باید خودشان را با شرایط جدید وفق دهند.
وی ادامه داد: همه کسانی که فاقد کارت مهارتند و هم صاحبان مشاغل 
باید به این سمت بروند که به یک مهارتی دست یابد پس همه باید به 

مهارتهای آموزش فنی و حرفه ای پی ببریم.

مدیرکل کمیته امداد کهگیلویه و بویراحمد:

شرط ادامه بیمه تأمین اجتماعی مجریان طرح های اشتغال، فعال بودن طرح است
مدیرکل کمیته امداد کهگیلویه و بویر احمد با اشاره به این که  شرط ادامه بیمه تأمین اجتماعی مجریان طرح های اشتغال، فعال بودن طرح 
است گفت: ۸۲۹ مجری طرح های اشتغال در کمیته امداد کهگیلویه و بویراحمد از خدمات بیمه تأمین اجتماعی استفاده می کنند. به گزارش 
سایت خبری کمیته امداد، فرید محبی، مدیر کل کمیته امداد کهگیلویه و بویر احمد با بیان اینکه تمامی موارد ذکر شده در خصوص ادامه 
و یا خاتمه بیمه پردازی توسط کمیته امداد در کمیسیون ماد ۹ مطرح و برای تأیید به معاونت حمایت و سلامت استان ارسال می شود، افزود: 
حسب ضوابط این نهاد مجریان طرح های اشتغال که بیمه شده کمیته امداد بوده و طرح خود را غیر فعال کرده اند، از حمایت های بیمه تأمین  
اجتماعی خارج می شوند. وی عنوان کرد: در صورت ادامه عدم فعالیت طرح های اشتغال از سوی مجریان، ضمن اطلاع رسانی به بیمه شده که 

چه مدت حق بیمه برای وی پرداخت شده،  مهلت ۶ ماهه تا یک ساله برای راه اندازی مجدد طرح به آنها داده می شود.
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خیابان های  ترافیک  زیاد  حجم  خلیجی:  پرویز   - بهبهان 
بهبهان

به  مراحل  فلکه  بویژه  بهبهان  خیابان های  ترافیک  حجم 
پیروز، شهروندان بهبهانی را به ستوه آورده و احداث یک 

زیرگذر مناسب بسیار ضروری است.
 البته ازدیاد جمعیت و افزونی وسایل نقلیه در همه استان ها 
است  ترافیک چشم گیر  و شهرستان ها و حتی بخش ها، 
آینده  و  بوده  عرض  کم  بهبهان  خیابان های  چون  ولی 
و  است  ترافیک  حجم  موارد  از  یکی  است  نشده  نگری 

قسمت  یک  می گردد.  گسترده تر  آن  ابعاد  روز  به  روز 
برمی گردد به فرهنگ رانندگی و پارک های غیر اصولی، 
ما خود شاهدیم مأمورین راهنمایی و رانندگی در هوای 
وظیفه  انجام  مشغول  آفتاب  زیر  بعضاً  کشنده  و  شرجی 
هستند که ناچار برای اینکه نسیم ملایمی به آنان بخورد با 

کلاه خویش سعی دارند خود را خنک کنند.
 ضرورت احداث زیرگذر هر روز که می گذرد نمایان تر 
این  احداث  هزینه  تأمین  اساسی  نکته  اما  و  می گردد 
زیرگذر است که باید شهرداری را یاری رسانند تا بتواند 

اعتبارات  و  امکانات  به  نیاز  زیرا  انجام دهد.  را  مهم  این 
به  قادر  شهرداری  بعضاً  که  است  حالی  در  این  و  است 
خدمات  زحمتکش  کارگران  حقوق  بموقع  پرداخت 
نشده  دور  تا  امیدواریم  بهرحال  نیست.  خود  شهرداری 

مقامات مسئول در این باره چاره اندیشی کنند.
* * *

دو  به  نسبت  دارند  انتظار  نقلیه  وسایل  رانندگان  و  مردم 
بانده کردن ۲0 کیلومتر جاده بهبهان - گچساران که در 
اقدام  است  خوزستان  شهرسازی  و  راه  کل  اداره  حوزه 

عاجل بعمل آورند.
جاده  مسیر  در  که  گچساران  بهبهان  جاده  کیلومتر   ۲0
و  کهگیلویه  و  فارس  بوشهر،  خوزستان،  استان های 
بویراحمد واقع شده و از ترافیک سنگینی برخوردار است 
قسمتی  دارد. در حال حاضر  بانده شدن  دو  به  مبرم  نیاز 
استان کهگیلویه  بهبهان که در حوزه  از جاده گچساران 
و بویراحمد واقع شده مشغول تعریض و دو خطه کردن 

آن می باشند و عملیات اجرایی آن با سرعت ادامه دارد.
 دو خطه کردن قسمتی که مربوط به استان خوزستان است 

در امر ایاب و ذهاب وسایل نقلیه مختلف اثرگذار و باعث 
رونق تجاری و اقتصادی بیشتر می گردد. 

تا  بهبهان  از  کیلومتر   ۲0 این  است  توضیح  به  لازم 
وسایل  ده ها  روزانه  می باشد.  خیرآباد  انتظامی  پاسگاه 
و  مسافربری  اتوبوس های  و  سنگین  و  سبک  نقلیه 
خودروهای شخصی در این قسمت از جاده تردد می کنند. 
امید است مقامات ذی ربط با عنایت به اهمیت این جاده 
جهت این  از  را  مردم  رضایت  و  نموده  ویژه   توجه 

فراهم آورند.

حرف های مردم


